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БЕОГРАД - Шефица Посланичке групе "За европску Србију" Нада Колунџија рекла је
данас да се након два месеца од реконструкције владе већ виде резултати, а да ће,
уколико се настави овим темпом, и грађани осетити позитиван утицај на њихов живот.

  

Један од разлога за реконстукцију владе био је постизање политичке стабилност и веће
ефикасности како би Србија искористила шансу коју сада има за стицање статуса
кандидата за чланство у Европској унији, казала је Колунџија Телевизји Б92.

  

"Разумем да су грађани незадовљни, да би хтели и брже и више, али мислим да се
резултати већ сада виде", казала је Колунџија.

  

Колунџија је навела да мере за превазилажење кризе предвиђају унапређење привреде,
пољопривреде и сточарства за које је издвојено 1,2 милијарде динара из буџета, као и
постицање запошљавања тако што ће послодавци бити ослобођени плаћања пореза.

  

Ради се о мерама које ће повећати производњу и продуктивности, а шанса Србије да
реши своје проблеме јесте да напредовањем ка чланству у ЕУ има више инвестиција,
казала је она.

  

Коментаришући покушај продаје "Телекома Србија", Колунџија је рекла да то није било са
намером да се попуне рупе у државном буџету, додајући да би део новца ишао на
покривање дугова, а највећи део за инфраструктурне пројекте.

  

"Сада када нема новца који је био известан, очекујем мере којима ће влада успети да
уради већину пројеката које је зацртала до краја ове године'', закључила је Колунџија.

  

Табаковићева: Влада могла и боље
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Функционерка Српске напредне странке Јоргованка Табаковић је рекла да су стандард
грађана, стабилност цена и финансијског система и европски пут добри циљеви, и
оценила да се током два месеца од реконструкције владе могло и више.

  

Она је, у истој емисији, казала да се више од онога што је постигнуто није могло зато што
је влада прегломазна и "укљештена" договорима који су прављени током стварања
коалиције.

  

Према њеним речима, владајуће странке су показале да немају капацитета, озбиљности
ни истрајности да изађу из кризе или да ураде било шта осим онога што се зову "добре
намере".

  

Табаковићева је додала да постоји проблем у буџету, о чему говори и чињеница да за
враћање доспелих дугова и камата, које треба да почне ове године, нема новца.

  

(Танјуг)
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